
Dz-07.0021.2.2021 

Protokół nr 27/2021 

z XXVII sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 16 lutego 2021 r. przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności. 

Z uwagi na sytuację pandemiczną obrady odbyły się w trybie stacjonarno-zdalnym. Radni 

uczestniczący w sesji w trybie stacjonarnym obradowali w siedzibie Rady Dzielnicy VII przy 

ul. Prusa 18 w Krakowie. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.00 przewodniczący poinformował o obecności radnych w liczbie 

wystarczającej do podejmowania wiążących decyzji (kworum), po czym otworzył XXVII 

sesję Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec. Stwierdził, że na sali obrad obecni są: Marek Boroń, 

Szczęsny Filipiak, Marzena Garzeł, Witold Górny i Krzysztof Jakubowski, a następnie 

odczytał nazwiska pozostałych radnych, którzy potwierdzali swoją obecność na sesji w trybie 

zdalnym. Obecność potwierdzili następujący radni: Andrzej Hawranek, Paweł Kajfasz, Iwona 

Kubacka, Krzysztof Kwarciak, Magdalena Mardyła, Paweł Kowalski, Jakub Markowski, 

Jerzy Milej, Grzegorz Naprawski, Marek Sikora, Maciej Tumidajski. 

Przed przystąpieniem do procedowania kolejnego punktu porządku obrad przewodniczący 

Szczęsny Filipiak poinformował, że protokoły z sesji odbywanych w trybie zdalnym lub 

zdalno-stacjonarnym przyjmowane będą na pierwszej sesji, która odbywać się będzie w trybie 

stacjonarnym. 

W trakcie wypowiedzi przewodniczącego swoją obecność na sesji, w trybie zdalnym, 

potwierdził radny Grzegorz Bała. 

Przewodniczący poinformował, że sesja Rady Dzielnicy utrwalana za pomocą urządzenia 

rejestrującego dźwięk oraz że nagranie obrad i inne szczegółowe informacje będą dostępne na 

stronie internetowej Dzielnicy VII Zwierzyniec, a ponadto poinformował, że publiczne 

przekazywanie na sesji dowolnych informacji o osobach fizycznych niepełniących funkcji 

publicznych, obecnych lub nieobecnych na sesji, lub wypowiadanie się publicznie na ich 

temat, może stanowić naruszenie ich prywatności oraz dobrego imienia, a w konsekwencji 

stanowić naruszenie ochrony poufności ich danych osobowych. 

Przewodniczący odnotował obecność zdalną na sesji radnego Marcina Kapusty. 

Ad. 2. 

Przewodniczący poinformował, że do projektu porządku obrad nie wpłynęły wnioski 

o zmianę i zapytał, czy ktoś chce taki wniosek złożyć. Nie zgłoszono wniosków o zmianę 

porządku obrad, w związku z czym dotychczasowy projekt stał się obowiązującym 

porządkiem sesji. 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 



3. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 – projektodawca Zarząd (druk nr 

278, referuje Szczęsny Filipiak). 

4. Projekt uchwały w sprawie wydania opinii dla potrzeb zadania inwestycyjnego pn.: 

„Przebudowa drogi gminnej – ul. Pylnej – polegająca na utwardzeniu tłuczniem działki 

drogowej nr 194/2, obr. 7 Krowodrza – projektodawca Komisja Infrastruktury (druk nr 

279, referuje Tomasz Jakubowski). 

5. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 – projektodawca Zarząd (druk nr 

280, referuje Szczęsny Filipiak). 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

Ad 3. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Szczęsny Filipiak, Krzysztof Jakubowski. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 została uchwalona stosunkiem głosów: 17 za, 0 

przeciw, 1 wstrzymujących się (głosowanie odbyło się jako głosowanie imienne; radni 

głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, 

Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – 

za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, 

Krzysztof Kwarciak – wstrzymuje się, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy 

Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) (Uchwała 

nr XXVII/273/2021). 

W trakcie procedowania 3. punktu porządku obrad na salę obrad przybyła radna Julia Mach, 

swoją obecność (zdalną) na sesji zgłosił radny Tomasz Jakubowski. 

Ad 4. 

Projekt uchwały w sprawie wydania opinii dla potrzeb zadania inwestycyjnego pn.: 

„Przebudowa drogi gminnej – ul. Pylnej – polegająca na utwardzeniu tłuczniem działki 

drogowej nr 194/2, obr. 7 Krowodrza zreferował, za zgodą wskazanego jako referent 

Tomasza Jakubowskiego, Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Julia Mach i Szczęsny Filipiak. 

Uchwała w sprawie wydania opinii dla potrzeb zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa 

drogi gminnej – ul. Pylnej – polegająca na utwardzeniu tłuczniem działki drogowej nr 194/2, 

obr. 7 Krowodrza została uchwalona stosunkiem głosów: 19 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących 

się (głosowanie odbyło się jako głosowanie imienne; radni głosowali następująco: Grzegorz 

Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – 

za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł 

Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof 

Kwarciak – za, Julia Mach – przeciw, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy 

Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) (Uchwała 

nr XXVII/274/2021). 

Ad 5. 



Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

W dyskusji udział wzięli: Paweł Kajfasz, Szczęsny Filipiak. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 została podjęta stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymujących się (głosowanie odbyło się jako głosowanie imienne; radni głosowali 

następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł 

– za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz 

Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona 

Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub 

Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej 

Tumidajski – za) (Uchwała nr XXVII/275/2021). 

Ad 6. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak: 

 odnosząc się do interpelacji radnego miejskiego Łukasza Wantucha w sprawie wskazania 

możliwych do zadaszenia odcinków ścieżek rowerowych na terenie dzielnicy, 

zaproponował, aby w odpowiedzi wskazać, że jedyną ścieżką, która spełniałaby 

ewentualne warunki dla zadaszenia, mogłaby być mająca powstać w bieżącym roku 

ścieżka prowadząca wzdłuż ul. Księcia Józefa, oczywiście dopiero po wygaśnięciu 

gwarancji; w dyskusji głos zabrali Krzysztof Kwarciak, Jerzy Milej, Szczęsny Filipiak, 

 poinformował, że w biurze rady jest informacja o stanie środków poniesionych na 

utrzymanie Rady i Zarządu Dzielnicy – zostanie ona przesłana mailem do wszystkich 

radnych, 

 zwrócił się do radnych o udzielenie zarządowi mandatu zaufania i wyrażenie zgody na to, 

aby w objazdach placówek oświatowych pod kątem zadań dzielnic mogli wziąć udział 

przewodniczący i zastępca przewodniczącego Rady; przewodniczący Komisji Edukacji 

Paweł Kajfasz zgodził się z propozycją przewodniczącego Szczęsnego Filipiaka, 

 zreferował pomysły, jakie zostały zgłoszone w ramach propozycji obchodów 30-lecia 

Dzielnic, a które będą omawiane na najbliższym posiedzeniu Konwentu Przewodniczących 

Rad i Zarządów Dzielnic; w dyskusji głos zabrał Krzysztof Kwarciak, 

 zwrócił się do radnych o zwrócenie uwagi na to, jak wygląda w praktyce „rozchodzenie 

się” Kuriera Zwierzynieckiego w punktach, w których jest wykładany dla mieszkańców; 

Jakub Markowski poprosił o przekazywanie mniejszej liczby egzemplarzy gazetki do 

parafii na os. Bielany. 

Krzysztof Kwarciak wyraził opinię, że Rada powinna wypowiedzieć się w ramach trwających 

konsultacji społecznych dotyczących zagospodarowania bulwarów wiślanych; Szczęsny 

Filipiak stwierdził, że Zarząd Dzielnicy zamierza podjąć uchwałę w tej kwestii, w której 

zawarte zostaną uwagi zgłoszone przez radnych; zaproponował również, aby w tej sprawie 

odbyło się osobne spotkanie online; w dyskusji głos zabrali Paweł Kajfasz i Magdalena 

Mardyła. 

Grzegorz Bała zgłosił potrzebę zainstalowania dwóch nowych tablic informacyjnych na os. 

Olszanica: przy ul. Głogowiec (na przystanku autobusowym) i przy ul. Pod Skałą. W dyskusji 

głos zabrali: Szczęsny Filipiak, Marzena Garzeł, Krzysztof Kwarciak, Paweł Kajfasz, Jerzy 

Milej, Grzegorz Bała, Paweł Kowalski. 



Pawel Kajfasz zadał pytanie w kwestii terminu przygotowywania propozycji zadań 

budżetowych na następny rok. Odpowiedzi udzielił Szczęsny Filipiak  

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 18.58 zamknął sesję. 

 

 

Protokołowała:                                                                          Przewodniczący Rady i Zarządu  

                      Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                                  Szczęsny Filipiak 
 


